
De instelling “ik zal dat doen wanneer ik tijd heb” is zeer nadelig binnen een
bestuur, aangezien dit meestal uitmond in extra werk op de schouders van de
mensen die reeds belast zijn met een flink aantal taken - of dat het werk vergeten
en uiteindelijk helemaal niet uitgevoerd wordt. Beiden nefast voor de goede
werking van een vereniging.

Beste lid,

Laat me beginnen met het uiten van mijn dank en waardering voor uw
vertrouwen in de Belgian Cane Corso Club.

Deze communicatie geldt wellicht als mijn moeilijkste schrijven sinds de
oprichting van de vereniging. Door de jaren heen hebben we vele successen met
elkaar gedeeld, en hier en daar een teleurstelling. 
Als voorzitter heb ik er steeds veel waarde aan gehecht dicht bij de leden te
staan, het is dan ook vanzelfsprekend dat ik u persoonlijk inlicht over de
huidige stand van zaken en de daaruit voortvloeiende consequenties.

Zoals het merendeel van de verenigingen, ongeacht de sector, heeft ook de
Belgian Cane Corso Club het steeds moeilijk gehad met het vinden van geschikte
bestuurders. Ik vermoed dat dat voor vele van onze leden reeds duidelijk was,
gezien de vele wijzigingen binnen het bestuur sinds de start.

Enthousiasme, interesse voor de kynologie en passie voor het ras zijn waardevolle
eigenschappen, ze volstaan echter niet om mee aan het roer te staan van een
rasvereniging die een grote verantwoordelijkheid draagt.

Als bestuurslid moet men beschikken over tijd, en wanneer nodig de wil om
eigen ambities tijdelijk aan de kant schuiven zodat men zich voor 100% aan
zijn bestuurlijke taken kan wijden. Iets dat vandaag niet meer zo
vanzelfsprekend is gezien het leven dat in het algemeen steeds hectischer wordt.

Een rasvereniging ‘runnen’ is niet iets dat men zomaar even tussendoor doet. 
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* In geval van ontbinding worden er tijdens de vergadering worden één of meerdere vereffenaars
aangesteld, die belast zijn met de aanzuivering van de passiva en beëindiging van alle lopende
verrichtingen. Het cijfermatige verslag hiervan dient te worden neergelegd op de
maatschappelijke zetel, en wordt eveneens voorgelegd aan de effectieve leden aanwezig op een
tweede Algemene Vergadering, die ten vroegste in de tweede helft van januari zal plaatsvinden.
Tijdens deze tweede vergadering zal er eveneens gestemd worden over het belangeloze doel
waaraan het vermogen gedoneerd zal worden. 

Het opvolgen en in goede banen leiden van de fokkerij, de organisatie van
evenementen waaronder shows, de inzet om correcte en eerlijke informatie over
het ras te verspreiden - en aansluitend trachten het grote aantal impulsaankopen
en de vele Cane Corso’s ter herplaatsing te doen afnemen… Slechts enkele van de
vele werkzaamheden van een rasvereniging, die immens veel tijd in beslag
nemen en enkel op correcte wijze kunnen gebeuren indien men beschikt over
een goed functionerend bestuur waarbij allen zich in gelijke mate inzetten.

Ten gevolge van het besluit van het merendeel van de huidige bestuursleden                     
-waaronder ik zelf als voorzitter en oprichter- ontslagnemend te zijn in 2024, en
de gevolgen hiervan voor de toekomst, heeft de meerderheid van het bestuur
ervoor gestemd een Buitengewone Algemene Vergadering samen te roepen met
als agendapunt het voorstel tot ontbinding van de vereniging. 

Waarom?

Het gebrek aan mensen die beschikken over de tijd en noodzakelijke
eigenschappen werd reeds toegelicht. 

Ook is gebleken dat de interesse in activiteiten waaronder sport en spel met de
Cane Corso, wandelingen, educatieve seminars/webinars door de jaren heen zeer
gering was, hetgeen de vraag doet rijzen over de reden van bestaan. 

Het merendeel van de huidige bestuurders voelt er niets voor om de
vereniging, na het vertrek van diens hoekstenen, al ‘slapend’ te laten
voortbestaan, daar een passieve vereniging jaarlijks ook geld kost. Zij zijn dan
ook voorstander van een ontbinding, waarbij het netto-actief* geschonken
wordt aan een belangeloos doel: hetzij onderzoek naar epilepsie in de Cane
Corso - hetzij onderzoek naar kanker bij honden. 
Beide levensbedreigende en helaas frequent voorkomende aandoeningen die
alle baat hebben bij onderzoek.

Na tal van noemenswaardige verwezenlijkingen door de Belgian Cane Corso Club
in haar nu bijna 8-jarige bestaan, zien we dit mooie hoofdstuk graag afgesloten
worden op een correcte en symbolische wijze, namelijk door het steunen van
gezondheidsonderzoek in het belang van ons mooie en bijzondere ras. 
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Voorzitter BCCC

De Buitengewone Algemene Vergadering zal plaatsvinden op:

ZATERDAG 9 DECEMBER, AANVANG 13u30, 

op de volgende locatie:
Dog Training Center
Vrinkseweg, 3700 Tongeren

Teneinde geldig te kunnen stemmen is een aanwezigheid van minstens 2/3 van
de effectieve leden vereist: hetzij door fysieke aanwezigheid, hetzij middels
vertegenwoordiging door het geven van volmacht aan een ander effectief lid. 
(U kan de effectieve ledenlijst bij ons opvragen door het sturen van een mailtje)

Graag benadruk ik het belang van uw aanwezigheid of het geven van uw
volmacht: Indien het aanwezigheidsquorum niet wordt bereikt, dient er een
tweede vergadering te worden samengeroepen om te stemmen over de
ontbinding, hetgeen extra en nodeloze kosten met zich meebrengt.

Namens het bestuur, druk ik nogmaals mijn dank uit voor uw steun aan en uw
vertrouwen in onze vereniging.

Met vriendelijke groet,

Katja Chtuka


